
Beantwoording technische vragen, gesteld na de technische vragenronde. 

• Wat is de reden dat de klankbordgroep/commissieleden op deze wijze is 
geïnformeerd en is meegenomen dat het proces anders gaat lopen en kunnen wij 
hier nog aan draaien? 

De reden waarom de klankbordgroep en daarna de commissieleden op een laat moment 
zijn geïnformeerd over de gang van zaken en het voorstel om het lokaal akkoord te 
integreren in de sociale transitie is gelegen in het feit dat het college hierover goed heeft 
willen nadenken en dat in het perspectief van de concept uitwerking van de sociale 
transitie. Die uitwerking is begin april in concept afgerond. 

• Hoe wordt de opbrengst van het werk tot nu toe geborgd in de nieuwe werkwijze? 
(We hebben inmiddels de infosheet kunnen lezen maar graag hebben wij hier een 
nadere toelichting op) 

Over die concrete borging hebben we inderdaad de commissie een informatieve sheet 
toegezonden. De opbrengsten via het lokaal akkoord krijgen allemaal een plek binnen de 
sociale transitie. De vraag hoe de uitwerking er dan verder uit komt te zien, kunnen we 
op dit moment niet beantwoorden.

• Heeft de jeugd nog voldoende aandacht in het nieuwe proces waarin ze een 
onderdeel zijn van programma’s 2 en 4 uit het hoofdlijnenakkoord? 

Naar onze overtuiging is dat zeker nog het geval.

• Past het lokaal akkoord jeugd niet beter in het programma 1, gezondheid en welzijn, 
in plaats van programma 4 uit het hoofdlijnenakkoord?  

Wij denken van niet. Natuurlijk is de indeling van onderwerpen in een van de betrokken 
programma’s arbitrair, maar wij denken dat o.a. de veranderopgave heel goed binnen de 
sociale transitie te plaatsen is. Vandaar onze keuze voor dat programma.

• Hoe worden wij als raad betrokken in dit nieuwe proces en hoe houden wij grip op 
het proces? Wanneer worden wij in positie gebracht? 

De precieze wijze waarop u als gemeenteraad uw rol en functie kunt uitoefenen, zullen 
we in algemene zin voor de hele programmastructuur nog nader uitwerken. Daarover 
vinden de komende weken gesprekken plaats tussen college en programma-organisatie. 
Ook de wijze waarop u als gemeenteraad grip houdt op ontwikkelingen is onderwerp van 
gesprek. Daarbij is het belangrijk om u te realiseren dat de raad daar zelf natuurlijk een 
goed gevoel bij moet hebben. U kunt daarvoor dan ook voorstellen doen en ideeën 
voorleggen. 

• Hoe kan de raad de rol, aan de voorkant het opstellen van kaders en aan de 
achterkant de controle houden door middel van de monitor, vormgeven in dit 
nieuwe proces en hoe ziet het college dit voor zich?  

Over de wijze van monitoren is in de evaluatie-bijeenkomst over het lokaal akkoord ook 
gesproken. In die bijeenkomst is aangegeven dat er behoefte bestaat aan een 



informatieve sessie waarin wordt verkend welke mogelijkheden er zijn. Wij zullen die 
informatieve sessie vormgeven en plannen.

• Hoe worden de jongeren en daarmee de ouders/verzorgenden betrokken en hoe zien 
we dit terug in dit proces/werkwijze? 

Over de wijze waarop jeugdigen en hun verzorgers worden betrokken moeten we ook 
nog nadere afspraken maken. Daar betrekken we uiteraard de gemeenteraad ook bij. Als 
we weten hoe we deze betrokkenheid van de doelgroep willen vormgeven, kunnen we 
aangeven hoe dat in de werkwijze wordt geborgd.


